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Abstract (en)
The chair has a seat (1), a backrest (2) and a frame (3) comprising front and rear chair legs (4, 5) on both sides of the chair. The legs are connected
with each other by transverse bars (6, 7), where the frame has operating bars (13) that extend between the legs. The bars (13) have two connecting
units at the two sides of the chair, where one of the connecting units is fitted into the other connecting unit. The bars (13) are designed as U-shaped,
laterally standing back frame stacking supports (14) with integrated lateral distant connecting units. The transverse bars are provided as a single-
piece with the legs.

Abstract (de)
Stuhl für Reihenbestuhlung mit einem Sitz (1), einer Rückenlehne (2) und einem Gestell (3), das auf beiden Seiten des Stuhles jeweils ein vorderes
und ein hinteres Stuhlbein (4,5) umfaßt, die über Querstreben (6,7) miteinander verbunden sind, und das Gestell (3) jeweils eine zwischen dem
vorderen und dem hinteren Stuhlbein (4,5) sich erstreckende Funktionsleiste (13) aufweist, die ein erstes Verbindungselement (16) an einer Seite
des Stuhls und ein formmäßig in das erste Verbindungselement (16) passendes zweites Verbindungselement (15) an der anderen Seite des Stuhls
aufweist, wobei die Funktionsleisten (13) jeweils als U-förmige, seitlich zurückstehende Gestellstapelstützen (14) mit einem integrierten seitlich
abstehenden Verbindungselement (15,16) ausgebildet sind.
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